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Emlékeztető 

 

Az Egyesületi Elnökség 2022. október 25-én 14:00 órakor a MEE központi irodájában 

és Teams-en megtartott üléséről. 

Az Elnökség tagjai közül jelen voltak: Gelencsér Lajos, Veisz Imre, Székely Csaba, 

Kiss Zsuzsanna, Vokony István 

Az Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete és állandó 

meghívottak közül jelen voltak: Danyek Miklós, Madarász György, Hollósy Gábor, 

Kovács László, Rejtő János, Orlay Imre, Táczi István,  Rubint Dezső, Belső Tibor 

tanácskozási joggal rendelkező tagok, valamint Tilesch Péter, Kovács András , Becker 

Péter állandó meghívott továbbá Schwarcz Barbara asszisztens 

 

Első napirendi pontként Veisz Imre helyzetjelentést adott a 2022. évi még hátralevő 

egyesületi rendezvények helyzetéről: 

• október 27-én lesz az Infoshow győri állomása. Az először fizetős rendezvényre 

eddig 51 fő jelentkezett, kíváncsiak vagyunk a tapasztalatokra. Még egy idei 

állomás lesz december 8-án Budapesten; 

• a „Mi a pálya?” fesztivál debreceni, győri állomása rendben lezajlott bízunk benne, 

hogy a továbbiak is hasonlóan sikeresek lesznek; 

• a 68. Vándorgyűlés rekordszámú résztvevővel és a vártnál jobb pénzügyi 

eredménnyel igen sikeresen lezajlott, a tapasztalatok kiértékelése folyik, hogy 

még jobb rendezvényt tudjunk jövőre szervezni; 

 

Második napirendi pontként a november 25/26-án tartandó OET előkészületeit vitatta 

meg az elnökség. Az előzetes programterv megküldésre került. A programból a 

„Szekciók” elnevezést törölni kérték. A következő 2023. évi OET Vándorkupa átvevője a 

rotáció alapján a BUDAKO lenne. Ott még nem zajlott le a tisztújítás, az elnökség bízik 

abban, hogy az az OET-ig megtörténik. Így a BUDAKO lesz a 2023-as OET házigazdája.  
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• 16/2022. számú határozatával az Elnökség jelenlevő tagjai és az Elnökség 

tanácskozási joggal rendelkező Tanácsadó testülete 11 igen, 0 nem, 0 fő 

tartózkodásával jóváhagyta, a 2022.évi OET programját. 

  

Harmadik napirendi pontként Hatvani György ismertette az Elektrotechnika folyóirat 

Szerkesztő Bizottsága értékelését a 2022-es lapszámokról. A kifejezetten pozitív 

beszámoló (külön megemlítette a MAIT által gondozott számot) mellett jelezte, hogy a 

szerkesztő Bizottság támogatja, hogy a lap az EU finanszírozással lebonyolított 

szakirányú projektek eredményeit rendszeresen közlő fórum legyen. Változatlanul 

fontosnak tartják, hogy az ábrák olvashatóbb (nagyobb) méretben jelenjenek meg a 

lapban. 

Az Elnökség áttekintette továbbá az Elektrotechnika jövő évi lapszámainak 

szerkesztéséért felelős szervezeti egységek listáját, kérve, hogy aki a vállalást még 

nem tette meg pótolja. 

 

Negyedik napirendi pontként a MEE Szervezeteknél rendelkezésre álló szabad 

pénzeszközök befektetéséről tárgyalt az Elnökség Kiss Zsuzsanna és Veisz Imre 

előterjesztése alapján.  Alapvetően kétféle megoldást vázoltak fel: 

1. Egyedileg nyilván tartott befektetések 
2. Központi befektetéskezelés 

 

A hozzászólások közül kiemeljük: 

• Kovács András: 

o először a 10 lenagyobb pénzeszközzel rendelkező szervezettel 

foglalkozzunk 

o a döntéshez szakértelemre van szükség 

o megvizsgálandó, hogy adott szervezet visszamenőleg mennyit használt a 

nála levő pénzeszközökből 

• Székely Csaba: 

o az előzetes kidolgozott és elfogadott döntés nyomán ügyvéddel meg kell 

vizsgáltatni, hogy milyen megoldás jogszerű 

• Hollósy Gábor: 

o a Szervezet, aki be kíván fektetni pénzeszközt készítsen likviditási tervet 
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• Rejtő János 

o a központ jelezze a szervezetnek a lehetőségeket, a szervezet döntsön, 

hogy milyen futamidejű befektetést kér 

o a legtöbb pénzzel rendelkező szervetek pénzét mielőbb, még az OET előtt 

be kellene fektetni 

• Kiss Zsuzsanna: 

o az irodának körlevélben ajánlást kell majd küldeni a szervezeteknek a 

lehetőségekről 

• Hollósy Gábor: 

o az iroda rendelkezik a befektetésekhez szükséges ismeretekkel? 

• Orlay Imre: 

o a Nyugdíjas Alapítvány vezetőit javasolt bevonni, mert az Alapítvány 

rendelkezik valós ilyen befektetési tapasztalattal (mert a tőkéhez esetükben 

nem is nyúlhatnak) 

• Becker Péter: 

o A MEE szervezetek vezetői a felelősek a  gazdálkodásért, így az Elnökség 

ennek jegyében fel is szólíthatja őket, hogy emiatt felelősen 

gondolkozzanak a nem használt pénzeszközeik befektetéséről. 

 

17/2022. számú határozatával az Elnökség jelenlevő tagjai (4 fő igen) és az Elnökség 

tanácskozási joggal rendelkező Tanácsadó testülete 9 igen, 2 nem, 0 fő tartózkodásával 

jóváhagyta az 1. „Egyedileg nyilván tartott befektetések” változatot. 

 

Ötödik napirendi pontként Táczi István a MAIT elnöke számolt be a MAIT elmúlt 

időszaki tevékenységéről és jövendőbeli terveiről. A tisztújítás nyomán az Elnök 

változatlanul Táczi István, Alelnökök Mohos András és Tóth Zoltán. Bizottsági delegáltak 

pedig GB Sütő Bence, MKB Békési Márton, OB Tóth Zoltán, SZB Bereczki Bence, SZTB 

Táczi István, Elektrotechnika Táczi István. A MAIT taglétszáma 2022 Q4-ben 24 fő. Fő 

tevékenységeik 2021-ben: 

• Vándorgyűlés integráció 

• DOI azonosító az egyes cikkekhez rendelve megvalósítása 

• XII. Ifjúsági Találkozó  
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• Digitális konferenciakiadvány 

• 6 fő MAIT segítő a Vándorgyűlésen 

• MAIT Elektrotechnika szám (Cikkek szerzői közt mindenhol volt 35 év alatti) 

• #MEENET Szakmai est 

• Krízismenedzsment a magyar villamosenergia rendszerben és közmű 

infrastruktúrákban rendezvény megszervezése 2022.10.25. 

Az elnökség több tagja gratulált az ifjúsági szervezetünk pozitív tevékenységéhez. 

 

Hatodik napirendi pontként Danyek Miklós beszámolt az EISz 2022-es 

tevékenységéről és felvázolta a jövőbeni terveiket. A tisztújítás nyomán az Elnök 

változatlanul Danyek Miklós, Alelnök Görgey Péter, Titkár Mohos András.  

Mintegy 80 fő a tagság országos lefedettséggel, 500 fős érdeklődői kör országos 

lefedettséggel, 12 pártoló taguk van.  

Változatlanul igen sikeres hagyományos saját rendezvényük volt 2022.05.24-27 között 

Zalakaroson a Védelmi és Irányítástechnikai Fórum, közel 250 fő résztvevővel, 0,5+3 nap 

időtartammal. Aktív résztvevői szekcióval a Vándorgyűléseknek. Szakosztályi díjuk a 

Bendes Tibor emlékérem 2018 óta a szakosztály kezelésében kerül kiadásra az idén is. 

A Szakosztály gondozott egy lapszámot az Elektrotechnika tekintetében és szakmai 

cikkeket jelentetettek meg az egyesület folyóiratában. Folyamatos a részvételük az 

egyesületi bizottságokban: 

• Szakmai és Tudományos Bizottság 

• Oktatási Bizottság 

• Három díjbizottság (Csáki, Szakirodalmi I. és II.), 

• Elektrotechnika Rovatszerkesztői Bizottság. 

Az EISZ képviseli a MEE-t a SeConSys-ban. 

 

Egyebek napirendi pontban Kovács László tájékoztatta az Elnökséget arról, hogy az 

év végi záráshoz rendelkezésre áll a regisztrált villanyszerelő tanfolyamok elszámolása 

a Szervezetek és a Központ felé. A Központ felé november elején (körülbelül 7,3 milliót), 

a területi szervezetek felé tételes kimutatással november közepén intézik az utalásokat, 

mely összesen körülbelül 10 millió forint. 2022. augusztus 31-ig 2884 fő regisztrált 

villanyszerelő oktatása zajlott le, becslése szerint ez év végéig ez a szám még plusz 800 
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fővel bővül. Kovács László megköszönte az együttműködést a Területi Szervezetekkel 

és a Központtal.  

 

Végezetül Gelencsér Lajos megköszönte a részvételt és lezárta az ülést. 

2022. október 25. 

Összeállította: 

Tilesch Péter irodavezető 

 

 Jóváhagyta: 

Veisz Imre főtitkár 

   

 


